
Mariola Gar.vlor.vska

Radna Rady Miasta
Wioclawek

Wloclarvek 06.08.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam siE z uprzejm4 prosbq w imieniu mieszkancow

Kazimierza Wielkiego o remont chodnika przy ulicy Krgtej 4.

Informuj g,2e w VII kadencji Rady Miasta skladalam w tej sprawie

kilka interpelacji i nadal nic, a mieszkaricy potrzebuj4 bezpiecznie

przemie szczac po chodniku.

Uprzejmie proszE Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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